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Rada Miejska w Piasecznie 
Radni - Sesja 

Protokół nr XXVIII  

z  Sesji  w dniu 26 sierpnia 2020  

 
Obrady rozpoczęto 26 sierpnia 2020 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 14:35 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 23 członków. 

Obecni: 

1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska 
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska-Sikorska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 

1. Otwarcie sesji. 
 
Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej w Piasecznie pan Piotr Obłoza. 

Po stwierdzeniu quorum przystąpił do ustalania porządku obrad. 

Burmistrz pani Kułakowska – Michalak wnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad 
następujących uchwał:  

1.  w sprawie uzupełniających wyborów ławników na kadencję 2020-2023 
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2.  w sprawie zwolnienia od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych dyrektorów przedszkoli 
prowadzonych przez Gminę Piaseczno 

3. w sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu Pólko (osada) 

4.  w sprawie zmiany uchwały RM Nr 122/VII/2007 z dnia 14.03.2007r w spr. 
przystąpienia do sporządzenia m.p.z.p. cz. wsi Żabieniec zmienionej uchwałami Nr 
1354/XLIV/2014 z dnia 19.03.2014r oraz Nr 1453/XLVII/2014 z dnia 11.06.2014r 

Radny Piotr Sędziak – przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej wnioskował o 
zdjęcie z programu sesji uchwały nr 23 w sprawie zmiany uchwały nr 559/XXVI/2020 
w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy 
Piaseczno zmienionej uchwałą nr 578/XXVII/2020 RM w Piasecznie z dnia 15.07.2020r 
 
1) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie uzupełniających wyborów ławników na 
kadencję 2020-2023 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie uzupełniających wyborów ławników na 
kadencję 2020-2023.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała wprowadzona jako pkt. 24 z bieżących uchwał. 
 
2) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zwolnienia od obowiązku realizacji 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych 
i opiekuńczych dyrektorów przedszkoli prowadzonych przez Gminę Piaseczno 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zwolnienia od obowiązku realizacji 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych 
i opiekuńczych dyrektorów przedszkoli prowadzonych przez Gminę Piaseczno.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
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ZA (23) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała wprowadzona jako pkt. 25 z bieżących uchwał. 
 
3) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego terenu Pólko (osada) 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego terenu Pólko (osada).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała wprowadzona jako pkt. 26 z bieżących uchwał. 
 
4) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały RM Nr 122/VII/2007 z 
dnia 14.03.2007r w spr. przystąpienia do sporządzenia m.p.z.p. cz. wsi Żabieniec 
zmienionej uchwałami Nr 1354/XLIV/2014 z dnia 19.03.2014r oraz Nr 
1453/XLVII/2014 z dnia 11.06.2014r 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały RM Nr 122/VII/2007 z dnia 
14.03.2007r w spr. przystąpienia do sporządzenia m.p.z.p. cz. wsi Żabieniec zmienionej 
uchwałami Nr 1354/XLIV/2014 z dnia 19.03.2014r oraz Nr 1453/XLVII/2014 z dnia 
11.06.2014r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
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Uchwała wprowadzona jako pkt. 27 z bieżących uchwał. 
 
 Wniosek o zdjęcie uchwały nr 23 
 
Głosowano w sprawie: 
wniosek o zdjęcie uchwały 23.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Agnieszka Czajkowska 
Uchwała zdjęta z programu sesji. 
 
2. Przyjęcie protokółu z XXVII sesji Rady Miejskiej w Piasecznie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokółu z XXVII sesji Rady Miejskiej w Piasecznie..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł 
Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Wojciech Ołdakowski 
Protokół przyj ęto. 
 
3. Sprawozdanie burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 
 
Burmistrz pan Daniel Putkiewicz w swoim sprawozdaniu poinformował o: 

1. Rozstrzygniętym przetargu na zagospodarowanie odpadami 

2. Trwającej procedurze związanej z wszczęciem postępowania administracyjnego w 
sprawie wpisu do rejestru zabytków województwa mazowieckiego historycznego 
układu centrum Piaseczna 
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3. Odbytych konsultacjach z ZTM w sprawie linii autobusowych 

4. Odbywających się spotkaniach ze Wspólnotami Mieszkaniowymi w różnych 
sprawach m.in. odpadów i parkingów 

5. udziale w zebraniu wiejskim w Zalesiu Górnym , które dotyczyło  m.in. funduszu 
sołeckiego i działalności Ośrodka Wisła (parkowanie, hałasy, zakłócanie porządku, 
głośna muzyka itp.) 

6. spotkaniu z nowym Komendantem Powiatowym Policji w Piasecznie w sprawie 
poprawy bezpieczeństwa szczególnie drobnych wykroczeń i reagowaniem na nie 

7. wice burmistrz uczestniczyła w uroczystościach na Zimnych Dołach  

8. dokładna informacja o inwestycjach kubaturowych jest na stronie internetowej 
Gminy Piaseczno 

Burmistrz Kułakowska-Michalak przedstawiła bieżącą sytuację związaną z wirusem 
COVID-19. Na dzień 19 sierpnia 2020r 18 osób jest w izolacji i 368 osób na 
kwarantannie. W czasie wakacji zdarzały się różne podejrzenia zachorowań. Obecnie 
jest zachorowanie pracownika OPS-u. Na 55 pracowników zatrudnionych, 10 osób 
zostało w izolacji domowej. W sobotę będą przeprowadzone testy. 

Cały czas są odkażane place zabaw, od września będą odkażane przystanki autobusowe. 
Kupowane są cały czas różne środki ochrony dla zabezpieczenia na jesieni. 

Dyrektorzy placówek oświatowych przygotowują Siudo rozpoczęcia roku szkolnego  
zgodnie z zaleceniami GIS-u, Ministerstwa Zdrowia i Edukacji Narodowej. 
 
 
4. Sprawozdanie przewodniczącego rady z działań podejmowanych do obecnej sesji 
– przedstawił pan Obłoza 

1) 01.08.2020r - 76 rocznica wybuchu Powstania Warszawskiego – uroczystości na 
Cmentarzu Parafialnym 

2) 15.08.2020r – 100 –lecie Bitwy Warszawskiej uroczystości pod tablicą marszałka 
Józefa  Piłsudskiego 

3) 23.08.2020r – uroczystości 76 rocznicy walki kampanii leśnej im. por. „Szarego NSZ 
z oddziałami niemieckimi przy pomniku „Szaniec Nieugiętych” oraz uroczystości 
przy pomniku Leśników Mazowieckich 

4) Udział we wtorkowych kierownictwach gminy p. Magda (on-line) 

5) Sprawy organizacyjne związane z działalnością Rady Miejskiej 
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6) Bieżąca praca w komisjach Rady, współpraca z burmistrzem, kontakt z 
mieszkańcami 

7) Współpraca z Biurem Rady Miejskiej 
 
5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw – nie było 
 
6. Raport o stanie gminy:  
1) przedstawienie "Raportu o stanie gminy" 
Krótka prezentacje z raportu o stanie gminy przedstawił burmistrz  pan Daniel 
Putkiewicz. 

W raporcie zwrócono uwagę, że zmieniła się liczba mieszkańców. Na koniec 2019r  jest 
79.900 osób zameldowanych a wg deklaracji śmieciowych jest ponad 88 tys. tj. o 1300 
osób więcej niż w poprzednim roku. 

Ogólnie sytuacja Gminy Piaseczno była dobra i stabilna. Podatki były ciut mniejsze niż 
planowano a dochody większe. Budżet gminy przekroczył 500 mln zł. 

Ze 100 zadań inwestycyjnych ,zrealizowano 88. Budowa dróg trwa 2-3 lata. Na 
wszystkie zadania wydano 70.390.109,- zł a zrealizowano między innymi ulice: 

 Geodetów, Olchowa, Spacerowa, Cyraneczki, Ogrodowa, Pod Dębami w 
Kamionce, ul. Głowna w Bobrowcu 

 Zrealizowano  ronda: w Chylicach, w Gołkowie, Geodetów i Julianowska , 
Ogrodowa i Cyraneczki, rondo w Woli Gołkowskiej 

Koszty transportu zbiorowego w 2019r wyniosły ponad 15 mln zł. W gminie 
funkcjonuje 8 linii podmiejskich tzw. „700” a także linie „L” 

W 2019r kontynuowano 19 inwestycji kubaturowych a rozpoczęto 4 nowe. 

Najważniejsze to: 

 Centrum Edukacyjno – Multimedialne 

 Rozbudowa Szkoły Podstawowej w Głoskowie 

 Rozbudowa  Szkoły Podstawowej  w Gołkowie 

 Budowa hali sportowej w Złotokłosie 

 Modernizacja hali sportowej w szkole Al. Kalin 

                         Przestrzeń publiczna to: 
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 Skwer przy CEM 

 Park Miejski II etap 

 Park kieszonkowy ul Kordiana 

 Inwentaryzacja parku ul. Redutowa 

 Plac zabaw przy SP w Józefosławiu 

 Rekultywacja Górek Szymona 

 Rewitalizacja parku w Złotokłosie 

 Place sołeckie w Jazgarzewie, Zalesiu Górnym 

                 Piaseczno dla klimatu to: 

• Punkt edukacyjno-konsultacyjny 

• Konferencja „Piaseczno dla klimatu” 

• Broszura             „                   „ 

                 Gospodarka odpadami – przyniosła gigantyczny wzrost cen, w systemie jest 88.130  

                 deklaracji. Nastąpił wzrost odpadów do roku poprzedniego o 12 ton. Od października  

                   2019r usługi świadczy PUK Piaseczno i zmodernizowano PSZOK. 

                  Przedszkola i Szkoły: 

                  5206 dzieci w przedszkolach 

                  7791 dzieci w szkołach 

                 1141 dzieci w innych szkołach 

                 Straż Miejska – czym się zajmuje: 

• Monitoring 130 kamer 

• Współpraca ze schroniskiem na paluchu 

• Akcja czopowania zwierząt 
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• Zakup drona do analizy spalin z kominów gospodarstw domowych 

             
2) debata dotycząca "Raportu o stanie gminy" 
 
Jako pierwsza głos zabrała radna Renata Mirosław, która uznała, że z raportu i 
obserwacji wynika, że burmistrz nie radzi sobie z darmowymi parkingami i 
gospodarką odpadami, oraz remontami dróg. 

Przypomniała, że  w raporcie na pierwszym zdjęciu z Górek Szymona widać kąpiących 
się ludzi, co jest niezgodne z prawem, ponieważ nie jest to  przystosowane do 
bezpiecznej kąpieli a to miejsce mogłoby lepiej służyć mieszkańcom. 

Radna podniosła też kwestie gminnych dotacji na remont prywatnych zabytkowych 
nieruchomości. Kilku szczęśliwców otrzymało od gminy łącznie 0,5 mln zł. Dodała, że 
klub PIS jest przeciwny dotowaniu remontu prywatnych budynków. 

W raporcie zostały wymienione  też konferencje np. „Konferencja dla klimatu” 
Poinformowała, że była uczestnikiem takiej konferencji i eksperci zwracali uwagę na 
zachowania proekologiczne a sami zachowywali nie tak jak potrzeba – odkręcone 
kaloryfery i otwarte okna podczas konferencji. 

Co do bezpłatnych parkingów, to włodarze zwracali uwagę, że nie ma pieniędzy na 
budowę bezpłatnych parkingów Polecają bezpłatny parking przy Starostwie, który jest 
daleko od centrum handlowego Piaseczna. Wg niej powinny być bliżej centrum 
bezpłatne parkingi. 

Ceny za śmiecie są już maksymalnej wysokości  a zwraca się uwagę na wysoką 
konsumpcję, którą  należy ograniczyć. Pani Renata Mirosław podkreśliła, że jako klub 
PIS nie zgadzają się na taką bierność władz gminy. W Gminie Piaseczno jest duży 
wynajem mieszkań i brak od nich prawidłowych deklaracji śmieciowych. Mieszkańcy 
płacą za śmiecie ludzi nie ujętych w deklaracjach, którzy są z całej Polski. Przy ciągłych 
podwyżkach  za śmiecie, kilku właścicieli prywatnych nieruchomości wpisanych do 
Gminnej Ewidencji Zabytków dostaje bardzo wysokie dotacje na ich remont . 

Następną sprawą, jaką poruszyła pani Renata Mirosław jest sprawa remontu dróg i ich 
priorytetów. Podała przykład wyremontowanej ślepej ulicy Borowej w Kamionce, a ul. 
Borowa w Piasecznie prowadząca do szkoły jest drogą szutrową. 

Na zakończenie swej wypowiedzi podkreśliła, że klub PIS będzie głosował przeciwko 
udzieleniu wotum zaufania i absolutorium dla burmistrza. 

Radny Rosa poinformował, że ul. Borowa prowadząca do szkoły będzie wkrótce 
utwardzona, tylko burmistrz podpisze odpowiednie dokumenty. 

Radny Wojciech Ołdakowski przypomniał hasło z którym burmistrz Putkiewicz 
startował do wyborów – „Piaseczno miasto wygodne do życia” 
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Pytał burmistrza, czy to już jest i czy potrzeba jeszcze wielu lat, żeby było dla 
wszystkich mieszkańców wygodne, szczególnie terenów wiejskich. Przypomniał, że 
tereny wiejskie zostały przeznaczone pod zabudowę mieszkaniową i potrzebna jest 
infrastruktura. Pytał, kiedy to będzie wygodne miejsce do życia.  

Radna Magdalena Woźniak zwróciła uwagę na fakt, żeby osiągnąć pełną szczęśliwość 
wszystkich mieszkańców, cały czas gonimy horyzont. Wg niej o budowie dróg 
decyduje przede wszystkim własność gruntów i jest to zasadnicza sprawa. 

Radny Artur Maicki wyjaśnił, że Gmina Piaseczno jest organem żywym i nigdy nie uda 
się wszystkiego zbudować, aby wszyscy byli szczęśliwi. Przypomniał, że Gmina 
Piaseczno w 2019r wydała 110 mln zł na inwestycje i było to najwięcej środków 
przeznaczonych na inwestycje. Są też pewne ograniczenia, co do realizacji inwestycji. 
Co do gospodarki odpadami i cen za śmiecie, to wszystkie wytyczne mówią, że 
gospodarka ta powinna się samofinansować. 

Radny Michał Mierzwa zgłosił najpierw uwagi do haromonogramu sesji. W programie 
sesji jest najpierw uchwała budżetowa a później uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zakup działek. Wg niego powinno być odwrotnie. 

Co do stawek za odbiór odpadów przypomniał, że wielokrotnie podkreślał, że jest 
więcej mieszkańców, niż złożonych deklaracji i nic się z tym nie robi. Wszyscy 
mieszkańcy będą ponosić koszty za tych, co mieszkają a nie płacą. 

Burmistrz Putkiewicz podsumował dyskusję i udzielił wyjaśnień. Koszty odpadów 
zależą też od producentów i ustaw, które leżą w szufladach. Zależy też od ilości 
instalacji odbioru odpadów. Decyzja i proces powstania instalacji trwa długo, bo 5 – 8 
lat.  Przetarg na odpady został rozdzielony i uratowano spółkę gminą, która odbiera 
odpady z całej gminy. 

Co do dotacji na remonty obiektów zabytkowych, to kwota 500 tys. obejmuje także 
dotacje dla 2-ch kościołów i Cmentarza Parafialnego w Piasecznie i 2 posesje będące w 
rejestrze zabytków. Dodał, że KO prowadzi politykę ochrony historycznej części 
Piaseczna. 

Opłaty za parkowanie wprowadzono po to, aby osoby chcące załatwić jakąś sprawę w 
centrum miasta mogły swobodnie zaparkować. Parkingi wielopoziomowe też nie będą 
bezpłatne, bo wcześniej trzeba będzie zapłacić kilkadziesiąt milionów za ich budowę. 
Trzeba się dobrze zastanowić, czy taka inwestycja w ogóle ma sens. 

Co do strzeżonego kąpieliska na Górkach Szymona, to burmistrz jest jego 
przeciwnikiem. Jest to teren chroniony i wszyscy, którzy się tam kąpią, robią to na 
własne ryzyko. Przypomniał, że jest Ośrodek Wisła w Zalesiu Górnym i gmina 
zamierza budować swój kompleks basenów w Piasecznie. 

Co do osiągnięcia na terenie gminy pełni szczęścia. Dokonano aktualizacji Studium 
zagospodarowania gminy, które wyeliminowało budowę domów w polach. Pytanie, czy 
żyje się ludziom wygodnie. Burmistrz Putkiewicz uważał, że zawsze można coś dla 
nich jeszcze zrobić np. w drogach jest robione bardzo dużo. 
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Co do kolejności podejmowanych uchwał: wg niego najpierw powinna być kasa a 
później zgoda na wykup gruntu. 
 
 
3) uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Piaseczno wotum 
zaufania. 
 
Głosowano w sprawie: 
uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Piaseczno wotum 
zaufania..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (5) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz 
Uchwałę podjęto. 
 
7. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Piaseczno za rok 2019: 
 
1) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej do informacji o wykonaniu 
budżetu – odczytała skarbnik - p. Agnieszka Kowalska (w załączeniu protokółu) 
 
 
2) przedstawienie opinii i wniosku Komisji Rewizyjnej dot. sprawozdania z 
wykonania budżetu – odczytał pan Wojciech Ołdakowski – przewodniczący 
Komisji Rewizyjnej (w załączeniu protokółu) 
 
 
3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat opinii i wniosku 
Komisji Rewizyjnej – odczytał pan Wojciech Ołdakowski – przewodniczący 
Komisji Rewizyjnej (w załączeniu protokółu) 
 
4) dyskusja 
Pan Maicki przedstawił pozytywną opinie Komisji Finansów. Dodał od siebie, że 
analizując sprawozdanie finansowe za 2019r należy się odnieść do pierwotnego 
budżetu. Dochody były wyższe o 88 mln zł od planowanych. Wynika to z 2-ch pozycji: 
Program 500+ i gospodarka komunalna. Wydatki bieżące wrosły o 47 mln zł. Deficyt 
budżetowy wyniósł 16 mln zł, wobec planowanego 67 mln zł. Dochody  rosną o 100 
mln zł w stosunku do 2018r a wydatki są wyższe o 88 mln zł (program 500+, 
gospodarka komunalna i oświata- wydane 21 mln więcej) 

Na pozostałych pozycjach wzrost wydatków bieżących jest o 10 mln zł tj. 2% budżetu i 
wg niego są one pod kontrolą. 
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5) odczytanie projektu uchwały i głosowanie w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego za rok 2019 
Uchwałę odczytała pani Agnieszka Kowalska – skarbnik gminy. 
Głosowano w sprawie: 
odczytanie projektu uchwały i głosowanie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego za rok 2019.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (5) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz 
Uchwała podjęta. 
 
6) odczytanie projektu uchwały i głosowanie w sprawie absolutorium dla 
Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno 
Uchwałę odczytała pani Agnieszka Kowalska – skarbnik gminy. 
 
Głosowano w sprawie: 
odczytanie projektu uchwały i głosowanie w sprawie absolutorium dla Burmistrza 
Miasta i Gminy Piaseczno.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (5) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz 
Uchwała podjęta. 
 
8. Bieżące uchwały: 
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1) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Zespołu 
Publicznych Zakładów Lecznictwa Otwartego w Piasecznie za rok 2019 
Uchwałę odczytała pani Agnieszka Kowalska – skarbnik gminy. 

Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała uchwały od nr  1 do nr  8. 

Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej pozytywnie zaopiniowała uchwałę. 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Zespołu Publicznych 
Zakładów Lecznictwa Otwartego w Piasecznie za rok 2019.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Piotr Obłoza, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław 
NIEOBECNI (2) 
Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski 
Uchwała podjęta. 
 
2) w sprawie zmiany uchwały nr 428/XVIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18 
grudnia 2019r (wersja poprawiona) 
 
Komisja Oświaty i Rada Oświatowa pozytywnie zaopiniowały uchwałę. 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały nr 428/XVIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18 grudnia 
2019r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) 
Michał Mierzwa 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Agnieszka Czajkowska, Paweł Poncyljusz 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Ołdakowski 
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Uchwała podjęta. 
 
3) w sprawie zmiany uchwały RM w Piasecznie Nr 429/XVIII/2019 z dnia 18.12.2019r z 
póź.zm. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 
2020-2036 

Referowała pani Agnieszka Kowalska, która poinformowała o autopoprawkach wynikających z 
podjętej  uchwały. 

Głos zabrał mieszkaniec pan Czerski – pełna treść jego wystąpienia. 
 
Moja ocena Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno jest zła. W okresie kadencji 
obecnego burmistrza Daniela Putkiewicza (2018-2023 r.) dług gminy zwiększy się z 46,5 mln do 
274,3 mln docelowo nawet do ok. 300 mln zł w 2026 roku, po czym Gmina będzie przez 10 lat 
wychodzić zadłużenia. To za kadencji burmistrza Zdzisława Lisa (2010-2018 r.) dług Gminy 
Piaseczno zmniejszył się z 110 mln zł na 46 mln zł.  A za czasów burmistrza Józefa Zalewskiego 
dług zwiększył się na 100 mln na budowę oczyszczalni, ale Gmina dostała dofinansowanie z UE 
przewyższającą kwotę zadłużenia. Poczym spółka PWIK dostała zwrot podatku VAT z tytułu 
budowy oczyszczalni w kwocie 80 mln na konto spółki. 

Moje pytania: 

Czy w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Piaseczno uwzględniono podział obecnego 
województwa mazowieckiego na województwo warszawskie i nowe województwo mazowieckie 
według proponowanej ustawy PISu? Czy Gmina Piaseczno będzie musiała płacić wyższe 
„Janosikowe” i będzie miała mniejszy dostęp do środków unijnych wyniku tej ustawy jak wejdzie 
do województwa warszawskiego? Czy uwzględniono, to że Polska jako kraj będzie się zmniejszać 
pod względem ludności, i na przestrzeni tylu lat problem może też dotknąć Gminę Piaseczno?  
Przyrost naturalny wynosił 2019 roku w Polsce -35 200 osób, a w tym roku przyrost można 
oszacować -40 000 osób. Za 80 lat Polska może być 21 mln społeczeństwem w optymistycznej 
wersji, czyli program 500+ nie działa w sensie wzrostu populacji.  

Radny Maicki wyjaśnił, że w WPF-ie nie mógł być uwzględniony podział województwa 
mazowieckiego, bo to jest na razie projekt a nie uchwalona ustawa. A zadłużenie gminy jest czymś 
normalnym z korelowanym z dochodami i wydatkami gminy. 

 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały RM w Piasecznie Nr 429/XVIII/2019 z dnia 18.12.2019r z póź.zm. w 
sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2020-2036.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały RM w Piasecznie Nr 429/XVIII/2019 z dnia 18.12.2019r z póź.zm. w 
sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2020-2036.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
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Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (2) 
Michał Mierzwa, Paweł Poncyljusz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Agnieszka Czajkowska, Renata Mirosław 
BRAK GŁOSU (1) 
Dorota Kłos 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Ołdakowski 
Uchwała podjęta. 
 
4) sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności nieruchomości 
gruntowej niezabudowanej położonej w miejscowości Wola Gołkowska. 
 
Uchwały od nr 4 do nr 16 referowała pani Zielińska-Woszczyk. 

Komisja Prawa pozytywnie zaopiniowała uchwały od nr 4 do nr 19 a Komisja Ochrony Środowiska 
od nr 4 do nr 9. 
Głosowano w sprawie: 
sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności nieruchomości gruntowej 
niezabudowanej położonej w miejscowości Wola Gołkowska..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Dorota Kłos 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Ołdakowski 
Uchwała podjęta. 
 
5) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności nieruchomości 
gruntowej niezabudowanej położonej w obrębie Józefosław. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności nieruchomości 
gruntowej niezabudowanej położonej w obrębie Józefosław..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
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ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) 
Michał Mierzwa 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Ewelina Wójcik 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Ołdakowski 
Uchwała podjęta. 
 
6) W sprawie sprzedaży działki nr 168 położonej w Chojnowie przy ul. Gościniec Warecki na 
rzecz użytkownika wieczystego. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie sprzedaży działki nr 168 położonej w Chojnowie przy ul. Gościniec Warecki na rzecz 
użytkownika wieczystego..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Ołdakowski 
Uchwała podjęta. 
 
7) w sprawie sprzedaży działki nr 20/6 w Żabieńcu na rzecz użytkownika wieczystego. 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie sprzedaży działki nr 20/6 w Żabieńcu na rzecz użytkownika wieczystego..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Ołdakowski 
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Uchwała podjęta. 
 
 
8) W sprawie sprzedaży na własność działki nr 20/7 obręb Żabieniec na rzecz użytkownika 
wieczystego. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie sprzedaży na własność działki nr 20/7 obręb Żabieniec na rzecz użytkownika 
wieczystego..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Ołdakowski 
Uchwała podjęta. 
 
9) W sprawie sprzedaży na własność działek nr 34 i nr 25/51 w Żabieńcu na rzecz 
użytkownika wieczystego. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie sprzedaży na własność działek nr 34 i nr 25/51 w Żabieńcu na rzecz użytkownika 
wieczystego..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Ołdakowski 
Uchwała podjęta. 
 
10) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działek 
oznaczonych nr 45/15, nr 43 i nr 56 obr. 42 m. Piaseczno położonych przy ul. Wschodniej. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działek 
oznaczonych nr 45/15, nr 43 i nr 56 obr. 42 m. Piaseczno położonych przy ul. Wschodniej..  
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Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Wojciech Ołdakowski 
Uchwała podjęta. 
 
11) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno niezabudowanej nieruchomości 
położonej w obr. 53 przy ul. Mickiewicza w Piasecznie. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno niezabudowanej nieruchomości 
położonej w obr. 53 przy ul. Mickiewicza w Piasecznie..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 
Uchwała podjęta. 
 
12) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno niezabudowanej nieruchomości 
położonej w obr. 53 przy ul. Szpitalnej w Piasecznie. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno niezabudowanej nieruchomości 
położonej w obr. 53 przy ul. Szpitalnej w Piasecznie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
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Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 
Uchwała podjęta. 

 
13) W sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 
nieruchomości oznaczonej nr ewid. 48/14 położonej w miejscowości Józefosław gm. Piaseczno. 
 
Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała uchwałę. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności nieruchomości 
oznaczonej nr ewid. 48/14 położonej w miejscowości Józefosław gm. Piaseczno..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 
Uchwała podjęta. 
 
 
14) W sprawie nabycia przez Gminę Piaseczno prawa własności części nieruchomości 
oznaczonej jako dz. ew. 1/1 położona w obr. 52 m. Piaseczno. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie nabycia przez Gminę Piaseczno prawa własności części nieruchomości oznaczonej jako 
dz. ew. 1/1 położona w obr. 52 m. Piaseczno..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata 
Mirosław, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Joanna Morawska 
NIEOBECNI (2) 
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Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 
Uchwała podjęta. 
 
 
15) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działek 
oznaczonych nr 2/80 i nr 2/79 obr. 17 m. Piaseczno położonych przy ul. Wojska Polskiego. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działek 
oznaczonych nr 2/80 i nr 2/79 obr. 17 m. Piaseczno położonych przy ul. Wojska Polskiego..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 
Uchwała podjęta. 
 
16) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki 
oznaczonej nr 35, obr. Żabieniec IRS położonej przy ul. Przelotowej. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki 
oznaczonej nr 35, obr. Żabieniec IRS położonej przy ul. Przelotowej..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 
Uchwała podjęta. 
 
 
17) W sprawie przyznania w roku 2020 dla Parafii św. Rocha w Jazgarzewie dotacji celowej 
na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno – kościół 
rzymskokatolicki p.w.św. Rocha w Jazgarzewie (GEZ 12). 
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Referował pan Piotr Kalbarczyk z UiA 

Komisja Polityki Gospodarczej pozytywnie zaopiniowała uchwały od nr 17 do nr 22. 

Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała uchwałę. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie przyznania w roku 2020 dla Parafii św. Rocha w Jazgarzewie dotacji celowej na 
sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno – kościół 
rzymskokatolicki p.w.św. Rocha w Jazgarzewie (GEZ 12)..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, 
Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
PRZECIW (2) 
Piotr Obłoza, Piotr Sędziak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
NIEOBECNI (2) 
Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 
Uchwała podjęta. 
 
18) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Piaseczno porozumienia 
międzygminnego z m.st. Warszawa na realizację zadania publicznego w zakresie opieki nad 
osobami nietrzeźwymi z terenu Gminy Piaseczno w Stołecznym Ośrodku dla Osób 
Nietrzeźwych. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Piaseczno porozumienia międzygminnego z 
m.st. Warszawa na realizację zadania publicznego w zakresie opieki nad osobami nietrzeźwymi z 
terenu Gminy Piaseczno w Stołecznym Ośrodku dla Osób Nietrzeźwych..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 
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Uchwała podjęta. 
 
19) W sprawie przejęcia od Zarządu Powiatu Piaseczyńskiego zadania publicznego 
zarządzania odcinkami dróg powiatowych Nr 2866W (ul. Przesmyckiego) i Nr 2814W (ul. 
Chyliczkowska w Piasecznie) 
 
Referowała pani Kozicka-Ryszka – kierownik Referatu Polityki Mobilności i Transportu. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie przejęcia od Zarządu Powiatu Piaseczyńskiego zadania publicznego zarządzania 
odcinkami dróg powiatowych Nr 2866W (ul. Przesmyckiego) i Nr 2814W (ul. Chyliczkowska w 
Piasecznie).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 
Uchwała podjęta. 
 
20) W sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 31 maja 2020r złożonej w interesie publicznym w 
zakresie zmiany przepisów prawa miejscowego 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 31 maja 2020r złożonej w interesie publicznym w zakresie 
zmiany przepisów prawa miejscowego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Dorota Kłos, Renata Mirosław 
NIEOBECNI (2) 
Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 
Uchwała podjęta. 
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21) w sprawie przyjęcia aktualizacji Programu ograniczenia niskiej emisji dla miasta i gminy 
Piaseczno 
 
Referowała pani Jolanta Łączyńska – Naczelnik WOŚ. 

Komisja Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała uchwałę nr 21 i nr 22. 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie przyjęcia aktualizacji Programu ograniczenia niskiej emisji dla miasta i gminy 
Piaseczno.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 
Uchwała podjęta. 
 
22) W sprawie zmiany uchwały nr 579/XXVII /2020 RM w Piasecznie w sprawie wyboru 
metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości 
tej opłaty, stawki opłaty za pojemnik lub worek o określonej pojemności przeznaczony do 
zbierania odpadów komunalnych, zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują rodziny wielodzietne oraz 
właścicieli nieruchomości w zabudowie jednorodzinnej kompostujących bioodpady 

Referowała pani Barbara Wysocka – Naczelnik GO. 

Komisja Prawa i Komisja Polityki Gospodarczej pozytywnie zaopiniowały uchwałę. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 579/XXVII /2020 RM w Piasecznie w sprawie wyboru metody 
ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty, 
stawki opłaty za pojemnik lub worek o określonej pojemności przeznaczony do zbierania odpadów 
komunalnych, zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 
nieruchomości, na których zamieszkują rodziny wielodzietne oraz właścicieli nieruchomości w 
zabudowie jednorodzinnej kompostujących bioodpady.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
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Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 
Uchwała podjęta. 
 
23) W sprawie zmiany uchwały nr 559/XXVI/2020 w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o 
wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 
nieruchomości położonych na terenie Gminy Piaseczno zmienionej uchwałą nr 
578/XXVII/2020 RM w Piasecznie z dnia 15.07.2020r 
 
- zdjęta z programu sesji 
 
 
24) w sprawie uzupełniających wyborów ławników na kadencję 2020 - 2023 
 
Tajne głosowanie kandydatów na ławników po uprzednim pozytywnym zaopiniowaniu przez zespół 
ds. ławników: 
 
Głosowano w sprawie: 
wybór ławnika do Sądu Okręgowego BS.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Głosowano w sprawie: 
wybór ławnika do Sądu Okręgowego AT.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Głosowano w sprawie: 
wybór ławnika do Sądu Okręgowego JZ.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie uzupełniających wyborów ławników na kadencję 2020 - 2023.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Izabella Górzyńska 
NIEOBECNI (2) 
Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 
Uchwała podjęta. 
 
25) w sprawie zwolnienia od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych dyrektorów przedszkoli 
prowadzonych przez Gminę Piaseczno 
Komisja Oświaty i Rada Oświatowa pozytywnie zaopiniowały uchwałę. 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zwolnienia od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych dyrektorów przedszkoli prowadzonych 
przez Gminę Piaseczno.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 
Uchwała podjęta. 
 
26) w sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu Pólko (osada) 
Referował pan Piotr Kalbarczyk z UiA. 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
terenu Pólko (osada).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska 
NIEOBECNI (2) 
Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 
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Uchwała podjęta. 
 
 
27) w sprawie zmiany uchwały RM Nr 122/VII/2007 z dnia 14.03.2007 w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia m.p.z.p. cz. wsi Żabieniec zmienionej uchwałami Nr 
1354/XLIV/2014 z dnia 19.03.2014 oraz Nr 1453/XLVII/2014 z dnia 11.06.2014r 
Referował pan Piotr Kalbarczyk z UiA. 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały RM Nr 122/VII/2007 z dnia 14.03.2007 w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia m.p.z.p. cz. wsi Żabieniec zmienionej uchwałami Nr 1354/XLIV/2014 z dnia 
19.03.2014 oraz Nr 1453/XLVII/2014 z dnia 11.06.2014r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 
Uchwała podjęta. 
 
9. Wolne wnioski. 
Głos zabrał mieszkaniec pan Czerski (pełna wypowiedz) 
1.Aby w raportach o stanie gminy, czyli też majątku gminy jakim są spółki gminne znajdował się w 
złącznikach raporty zysków i strat oraz bilanse spółek PCU, PWIK i PUK zdanego roku. Z 
informacji przedstawionych przez gminę ciężko jest ocenić jakie są ich sytuacje np. takie liczba 
pracowników w spółkach, długość sieci ciepłowniczej, wodociągowej, czy ilość punktów odbioru 
śmieci. 
2. Aby Gmina Piaseczno przekazał środki na zainstalowanie dystrybutora CNG do tankowania 
samochodów na gaz ziemny na terenie parkingu spółki gminnej PCU oraz przekazała środki na  
zamontowanie paneli fotowoltaicznych na budynku PCU i na parkingu w postaci wiat 
samochodowych. Można było też na parkingu zainstalować stacje do ładowania samochodów 
elektrycznych. Firma gminna PCU w ten sposób mogła powiększyć zakres usług o tankowanie 
samochodów CNG, sprzedaż energii elektrycznej do sieci elektroenergetycznej, czy ładowanie 
samochodów elektrycznych, a tym samym zwiększyć przychody. Prosiłbym o sprawdzenie czy 
takie instalacje są dotowane przez programy rządowe lub unijne jako „niskoemisyjne”. 

3.Aby Gmina Piaseczno przekazała środki na montaż instalacji CNG do samochodów używane 
przez gminne jednostki np. Straż Miejską, Ochotnicze Straż Pożarna etc, tam gdzie można taką 
instalacje zainstalować, w celu zmniejszenia kosztów.  

4. Aby firma gminna PUK Piaseczno w przyszłości wzięła w „leasing” śmieciarki wielokomorowe 
na instalacje CNG, co może zmniejszyć koszty transportu śmieci, a tym stawkę opłaty za śmieci 
gminie 
 
10. Zamknięcie sesji. 
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O godzinie 14.35 Przewodniczący Rady pan Obłoza zamknął obrady 28 sesji Rady Miejskiej w 
Piasecznie. 

  

 

 

 

Przewodniczący 
Rada Miejska w Piasecznie 

 

 

  

 
Przygotował(a): Elżbieta Dorota  Gwara 

 
 


